



v

Dagsorden til ordinært Bestyrelsesmøde

i JAM Frederikshavn Cheerleaders

Dato:	Onsdag d. 30. oktober + torsdag 7. november 2024
Tidspunkt:	30. oktober kl. 18.00 – 20.00 + 7. november kl. 17.15 -20.00
Adresse:	Knivholtvej 22, 9900 Frederikshavn
Bestyrelse:	Dennis Jordansen, Vivi Frandsen, Lotte Albertsen Lund, Daniel Jensen, Dennis Bugge, Carina Andersen og Rikke Hennig Rafn
Suppleanter:	Signe Godballe, Hanne Fjaested
Gæster:	
Afbud:	30/10: Lotte Albertsen lund, Daniel Jensen, Carina Andersen og Signe Godballe 7/11: Lotte Albertsen Lund og Hanne Fjaested
Referent:	Rikke Hennig Rafn

Dagsorden:

1. Status på restancer (Fast lukket punkt)

- *Punktet er omfattet af tavshedspligt.*

2. Relevant Info fra JAM mailen (Fast punkt)

30/10:

- *Ingen ny relevant info, som ikke allerede er delt med Bestyrelsen.*

3. Status på økonomi (Fast punkt)

30/10:

- *Vi forventer at overholde budgettet og komme ud af året i balance. Vi har stadig indestående i banken på omkring kr. 400.000 +*

4. (Lukket punkt)

- *Punktet er omfattet af tavshedspligt.*

5. Nyt vedr. sponsorater, støtte og donationer (Fast punkt)

30/10:

- *Rikke skal deltage i et arrangement med Nordea og Spar Nord fonden vedr. muligheder for ansøgning af fondsmidler.*

6. Lukket punkt

- *Punktet er omfattet af tavshedspligt.*

7. Deltagelse i årsmøde 30. november

30/10:

- *Dennis spørger i første omgang Carina fra Bestyrelsen, om hun har lyst og mulighed for at deltage og evt. tage familien med på en overnatning som klubben betaler, da de fleste andre fra Bestyrelsen er til NALC. Alternativ er at vi skal betale 5000 kr. i "bøde" hvis ikke vi deltager.*

7/11.

- *Carina har sagt ja til at deltage.*

8. Lukket punkt

- *Punktet er omfattet af tavshedspligt*

9. Lukket punkt

- *Punktet er omfattet af tavshedspligt.*

10. Mgl. fremmøde og afbud generelt

7/11:

- *Samme svar som punkt 9 + at vi også har informeret til alle forældremøder og i FB grupper at afbud altid skal ske på holdsport så snart man ved man er fraværende en kommende dato. Bliver man syg på dagen skal der også gives direkte besked til trænerne på messenger/snap. Afbud skal altså ikke ske i FB forældregrupperne, hvilket flere stadig gør, men det er ikke altid trænerne når at se det. Det er vigtigt af hensyn til planlægning af træningen at vide hvem der evt. ikke kommer.*

11. Hvem vil overtage deling af opslag og reklamer på SoME

7/11:

- *Carina overtager Bestyrelsens deling af opslag og reklamer på SoME og får koderne af Vivi.*

12. Generalprøve og sleepover

30/10:

- *Dennis B. har fået tilbud på 65 pizza'er til 60 kr. pr. stk., som bestilles til kl. 19.00.*
- *Dennis J. køber klemmer og plasticrus til saftvand og medbringer plasticallerkner og dispensere til saftvand.*
- *Rikke hører Tonny om der er styr på indkøb af sodavand.*
- *Rikke tjekker om der er mælk og sukker nok, hvis ikke beder vi Lars om at købe det med.*
- *Hanne køber 2 poser isterninger til saftvand.*
- *Dennis J har fået sponsoreret 100 rundstykker af Føtex.*
- *Vi har kaffe, pølsebakker, saftvand, appelsinjuice, kaffekrus og servietter på lager.*
- *Dennis Bugge skaffer flere pølsebakker til kage.*
- *Rikke indkøber slik og chips til lørdag aften og pålæg, smør og juice til morgenmad søndag.*

7/11:

- *Overskud fra generalprøve og sleepover udgør 7500 kr.*
- *Næste gang vi bestiller pizza ønske nogle flere børnevenlige. Der var størst efterspørgsel efter pizza med skinke, peperoni, hawaiipizza og ønske om salatpizzaer.*
- *Der var ca. 20 pizzaer i overskud, hvor de fleste blev smidt ud da de var noget brændte og tørre og nogle blev spist til natmad, så vi skal overveje at bestille mindre i forhold til antal tilmeldte næste gang. 50 havde været mere passende denne gang.*
- *Der er koldt i hallen i vinterhalvåret, så vi skal overveje at sove i klasseværelser fremadrettet, hvilket også kan give mere ro for udøverne.*

13. Status vedr. musik

30/10:

- *Den leverandør som har lavet vores musik kan ikke lave de nødvendige ændringer i nuværende musik før december og det har ikke været muligt at finde en DJ, som både kan afkorte og lægge ny voiceover på nuværende musik.*
- *Vivi har fundet en leverandør som kan levere premade musik med voiceover incl. licens til under 1000 kr. pr hold. Leveringstiden er 7-10 arbejdsdage, men vi får nummeret uden voiceover allerede ved bestilling, så det kan bruges til træning med det samme. Det er muligt at få ekspreslevering for 600 kr. oveni, hvilket foretrækkes til Youth 1 som skal bruge det allerede til Julecup.*
- *Tilstedeværende bestyrelse har godkendt, at der bestilles musik til Senior, Junior og Youth holdene. Rikke aftaler med trænerne for holdene at de skal vælge musik på lørdag efter generalprøven, hvorefter det bestilles.*

7/11:

- *Trænerne bryder sig ikke om musikken fra den leverandør Vivi har fundet, da de ikke synes det er tidssvarende, så vi vil ikke bruge penge på noget de alligevel ikke bryder sig om.*
- *I stedet er licenser til det gamle musik fornyet og Celine cutter kokurrenceholdenes musik til 2 minutter efter de nye regler, og så må vi leve med, at der til næste konkurrence ikke er korrekte holdnavne i musikken for enkelte konkurrence hold.*
- *Efter Julecup bestilles nyt musik til konkurrenceholdene fra en anden leverandør så vi har det til Springcup. Det koster omkring 400-500 dollars pr. nummer, så det skal bruges i flere sæsoner.*

- *Vi skal have kigget ind på, hvad vi evt. skal budgettere med til nyt musik for nogle af opvisningsholdene til næste år/sæson.*

14. Indkøb af Isposer, sportstape, tøris, druesukker mv. til medictaske

30/10:

- *Dennis J. sørger for indkøb af det vi mangler til medictasken, så den er klar til Julecup.*

15. Julecup – Opgaveoversigt, en enkelt udøver mangler transport mv.

30/10:

- *Opgaveoversigten er gennemgået og opgaverne er næsten fordelt. Vi mangler fortsat nogle som vil styre trommen. Dennis J. opfordrer forældre til at melde sig ved generalprøven.*

7/11:

- *Lily fra Tiny's far har meldt sig til at tromme til Julecup.*
- *Rikke opdaterer oversigten og lægger i FB forældregrupper.*

16. NALC – Safety Champion, deadlines, opgaveoversigt, rejseplan og bustider, mv.

30/10:

- *Safety Champions for de enkelte hold skal meldes ind senest 13/11. Dennis J. læser nærmere op på, hvad der ligger i opgaven. Hvis ikke der melder sig nogle forældre til opgaven, er Bestyrelsen nødt til at dække den, men har rigtig mange andre opgaver ligenu.*
- *Det koster et gebyr på 30 kr. pr. billet for reservation af indgangsbilletter til medrejsende til NALC. Da 3. rate allerede er opkrævet dækkes de af klubben.*
- *Træner Freja er ved at lave en detaljeret rejseplan med bustider mv.*
- *Rikke har aftalt med Freja og Johanne at afstemme vedr. opgaver til NALC lørdag aften til sleepover.*

7/11:

- *Da Bestyrelsen ikke har indgående forstand på cheerreglerne og de enkelte stunts mv. foreslår vi at Nati er Safety Champion for Youth 2, Celine J. for Junior og Hanne for Senior, da det ikke må være en udøver eller træner fra eget hold, men gerne fra andre hold. Hanne har allerede tilbudt at være den ene og foreslår at de 3 SC'ere taler sammen om opgaven, så Rikke tager kontakt til Nati og Celine og hører om de vil tage de sidste poster.*
- *Der er ønske om mulighed for shopping, når vi skal til NALC. Vi har drøftet muligheden for ekstra buskørsel til dette, men det bliver for dyrt og udgifter til bussen er allerede fordelt og opkrævet.*
- *Der er i forhold til tidsplanen mulighed for at Youth og Junior kan nå at shoppe lørdag og Senior om søndagen, men transport bliver for egen regning med taxa eller sporvogn.*
- *De udøvere under 18 som ønsker at tage på shopping SKAL være ifølge med voksne og overholde mødetidspunkterne i Partille Arena.*
- *Der skal udfyldes samtykkeerklæringer vedr. de udøvere under 18 som ikke har forældre med. Dennis J printer disse til omdeling.*

Bemærkning:

- *Da Safety Champions ikke kan sidde sammen med de andre og se rutinen er det ikke hensigtsmæssigt at Hanne har rollen på Senior, da hun har en udøver på holdet. Derfor er det efterfølgende aftalt at træner Mathilde tager rollen i stedet.*

17. NALC – evaluering.

7/11:

- *En forælder har foreslået, at der holdes et evalueringsmøde efter NALC. Bestyrelsen synes det er en rigtig god ide at evaluere hvad der har været godt hvad kan vi evt. gøre anderledes/bedre til næste udenlandske konkurrence.*

18. Springfloor før NALC – betaling.

30/10:

- *Dennis B. sørger for betaling af Springfloor og skal have overført 3600 kr. til betaling af dette. Rikke sender ham mobilepay nummer, hvortil de skal betales.*

19. Lukket punkt

- *Punktet er omfattet af tavshedspligt*

20. Status vedr. trænerøj

30/10:

- *Dennis har fået prøvestørrelser hjem på sweat Zip trøje i både dame- og unisex model fra Fruit of the loom. Tilstedeværende Bestyrelse har godkendt denne og at der bestilles sweat pants fra Fruit of the loom med lige ben samt en ekstra t-shirt til trænerne i sort eller hvid.*
- *Rikke aftaler med trænerne at de prøver trøjen på lørdag efter generalprøven, laver bestilling på trænerøj og afstemmer aftale om klublogo og glimmer vinyl tryk. Hvis det er muligt at nå, prioriteres at de trænerne som skal deltage til Jule Cup, når at få deres trænerøj inden da.*

7/11:

- *Trænerne bryder sig ikke om det prøvetøj som er kommet hjem som ikke minder om det de har ønsket.*
- *I stedet har Vivi, Lotte og Rikke fundet noget fra Chopar sammen med trænerne som de gerne vil have. Det er lidt dyrere men holder stadig budgettet. Bestyrelsen har godkendt dette.*
- *Lotte kan ikke bruge de logoer hun har fået til trænerøj i det format som er modtaget og kan derfor ikke lave de ønskede vinyltryk med holdnavne. Bestyrelsen har derfor besluttet, at vi i stedet får lavet tryk via Peiter, men for at undgå et nyt opstartsgebyr pr. tryk pr. trænerøj bliver det i stedet for holdnavn til JAM Frederikshavn Cheerleaders. Herved kan tøjet også bruges i flere sæsoner, hvis man bliver træner for et nyt hold næste sæson (Selvom man får nyt trænerøj i henhold til kontrakt)*

- *Rikke spørger om Freja kan lave forslag til dette tryk, evt. gerne med fade, så det ser fedt ud.*

21. Status vedr. klubbetøj

30/10:

- *Dennis har fået billeder som han sender til Vivi som lægger billederne på Holdsport hvor tøjet skal bestilles.*
- *Rikke sender et billede med priserne på til Vivi.*

7/11:

- *Vi har modtaget forslag til hvad man ellers kan sælge i Holdsport shoppen, f.eks. nogle fede drikkekrus med logo, låg og sugerør. Der er også forslag om f.eks. JAM tatoveringer. Vi kigger nærmere på hvad der ellers kan være efterspørgsel på.*
- *1. bestillingsrunde på Holdsportshoppen bliver med deadline 10/12, så vi kan nå at få det bestilt inden jul.*

22. Lukket punkt

- *Punktet er omfattet af tavshedspligt.*

23. Lukket punkt

- *Punktet er omfattet af tavshedspligt.*

24. Evt nye. Forslag til design til hold sweat tøj

7/11:

- *Bestyrelsen har besluttet ikke at udbyde hold sweat tøj denne sæson, da vi snart er halvvejs, og nogle udøvere skifter hold næste sæson, men i stedet ønsker vi forslag til nyt design inden næste sæson, således at det kan udbydes fra sæsonstart.*

25. Evt. nye forslag til cheermom og cheerdad t-shirt/trøje

7/11:

- *Der er ønske om polo'er i både dame og herremodel. Dennis snakker med Mogens om han har noget som kan bruges.*

26. Gratis prøvetræning i december eller januar?

7/11:

- *Der afholdes gratis prøvetræning i uge 47+48 efter Julecup på Tiny, Mini 2 og Youth 1. Mini 3 er lukket hold.*

- *Der afholdes gratis prøvetræning efter NALC i perioden 3/12-10/12 på Junior og Senior. Youth 2 er lukket hold.*
- *De åbne hold er åbne for indmeldelse af nye udøvere til og med uge 2 – derefter lukker holdene for opstart til efter Spring Cup.*
- *Alle hold øver juleshow onsdag d. 11/12. Rikke beder trænerne om at komme med ønsket træningstid og melde ud i forældregrupper.*

27. Julefest, træning til juleshow – Betaling, forplejning, Amerikansk lotteri mv.

7/11:

- *Julefesten afholdes søndag d. 15. december kl. 12-15.*
- *Prisen er fastsat til 30 kr. pr. deltager incl. æbleskiver, småkager og kaffe*
- *Sodavand sælges til 10 kr.*
- *Dennis J. får pris på varme æbleskiver, syltetøj og sukker fra Føtex.*
- *Tonny mindes om at købe sodavand ind til festen.*
- *Vi ser om vi kan finde nogle billige kaffekander og velour dug, da der ikke er kaffekander nok i SFO til at vi ikke løber tør, og vi kan genbruge velour dugene fremfor altid at købe papirsduge.*
- *Daniel køber pølsebakker, t-skeer, servietter, små mælk og kaffekopper i Dagrofa.*
- *Vivi laver tilmelding til arrangementet via Holdsport.*
- *Rikke beder trænerne for Tiny, Mini 2, Mini 3 og Youth 1 og Youth 2 om at holdene står for søgning af gevinster til Amerikansk lotteri i stedet for en af deres træninger i uge 49, og så kan det være Junior og Senior næste gang, da de ikke kan deltage denne gang pga. gratis prøvetræning efter NALC.*

28. Forslag til mulighed for ekstra tumbling

- *Punktet er udsat og skal også drøftes på trænermøde.*

29. Mulighed for Junior lvl. 4 og/eller forslag om talenttræningshold – Mere fokus på udvikling

- *Punktet er udsat og skal også drøftes på trænermøde.*

30. Små hold er udsatte i forhold til frafald og kan ikke vinde bids – kan/bør vi ændre noget i 2025?

- *Punktet er udsat og skal også drøftes på trænermøde.*

31. Status vedr. muligheder ved Rødspættecup 2025

- *Punktet er udsat*

32. Hvem har adgang til hvilke nye mailbokse?

- *Punktet er udsat*

33. Holdsport og Unioo

- *Punktet er udsat*

34. Vintercamp

- *Punktet er udsat*

35. Evt.

- *Ingen punkter.*